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 PROTOKÓŁ NR 63/23 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 21 czerwca 2023 r. 
- zdalny tryb obradowania -  

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:00 i trwało do godz. 11:30 w trybie zdalnym 
obradowania. W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji  
i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha, Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami 
Arkadiusz Durma. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i poprowadził  
Przewodniczący Jarosław Przygoda. Tematem posiedzenia była informacja Zarządu Powiatu 
w Gryfinie w zakresie stopnia realizacji prowadzonych postępowań przetargowych – według 
stanu na dzień 30 maja 2023 r.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 63 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie został 
przedstawiony i stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 62/23 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 24 maja 2023 r. został przyjęty 
jednogłośnie. 
  
Ad.4 Informacja Zarządu Powiatu w Gryfinie w zakresie stopnia realizacji 

prowadzonych postępowań przetargowych – według stanu na dzień 30 maja  
2023 r.  

 
Przewodniczący Jarosław Przygoda powiedział, że informacja Zarządu Powiatu w Gryfinie 
w zakresie stopnia realizacji prowadzonych postępowań przetargowych – według stanu na 
dzień 30 maja 2023 r. (zał. nr 3), została przekazanym członkom komisji w wersji 
elektronicznej i zapytał, czy są pytania. Następnie Przewodniczący odnosząc się do zadania 
pn. „Wykonanie instalacji gazowej do budynku DPS w Moryniu” poprosił o wyjaśnienie 
powodu unieważnienia przetargu. 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha 
odpowiedział, że kwota składana przez oferentów przekraczała możliwości finansowe 
powiatu. Zakres zadania podzielono na dwie części. Na pierwszą część wystąpiono  
z zaproszeniem do składania ofert. W wyniku przeprowadzonych negocjacji Zarząd 
zatwierdził wybór wykonawcy na zadanie tj. firmę BMG Construction Sp. z o.o. Sp. K.  
z s. w Chwarstnicy z oferowaną ceną w wysokości 118 730,63 zł brutto. Umowa zostanie 
podpisana na początku lipca br. 
 
Przewodniczący Jarosław Przygoda odnosząc się do zadania pn. „Poprawa jakości życia 
mieszkańców na terenach popegeerowskich, poprzez przebudowę drogi nr 1390Z, na odcinku 
przejście przez m. Krzymów (Polski Ład III - PGR) zapytał na jaki cel zostaną przeznaczone 
środki w wysokości 4 373 623,13 zł. 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami odpowiedział, że jest to ogólny koszt zadania.  
W ramach tej inwestycji zostanie przebudowa droga na odcinku przejście przez miejscowość 
plus odcinek 900 m biegnący poza miejscowością w kierunku Chojny. Wykonawcą tego 
zadania jest firma Strabag Sp. z o.o. ze Szczecina. Promesa otrzymana z Polskiego Ładu 
wynosiła 95% z kwoty 5 000 000,00 zł, stanowiący szacunek. Przetarg zakończył się w  
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granicach limitu. Jest pewna oszczędność, która występuje w dofinansowaniu jak również 
przy środkach własnych. Oferta Wykonawcy pomniejszyła szacunkowe koszty. Kontynuując 
poinformował, że drugie zadanie realizowane w ramach Polskiego Ładu, dot. poprawy jakości 
życia mieszkańców powiatu gryfińskiego, poprzez modernizację dróg powiatowych, również 
jest w fazie początkowej, aczkolwiek roboty jeszcze się nie rozpoczęły. To zadanie składa się 
z 6 mniejszych zadań. Na 6 odcinkach dróg powiatowych będą prowadzone prace. Realizację 
zadania zaplanowane na dwa lata, roboty na 3 odcinkach będą wykonywane w bieżącym 
roku, pozostałe w roku następnym. W tym przypadku w wyniku przeprowadzonego przetargu 
nastąpiła oszczędność. Naczelnik odnosząc się do zadań drogowych powiedział, że problemy 
były przy postępowaniu przetargowym na zadaniu pn. „Bieżące utrzymanie dróg 
powiatowych na terenie powiatu gryfińskiego, w sezonie 2023/2024 z podziałem na  
2 zadania”. Praktycznie w każdym przypadku kwoty szacunkowe były zbyt niskie i aby móc 
podpisać umowy trzeba było zwiększyć kwoty. Dodał, że szczególnie na początku roku, kiedy 
te przetargi są ogłaszane, to akurat wartość tych prac wzrosła w stosunku do roku 
poprzedniego. W związku z powyższym zaszła potrzeba relokacji kosztów celem realizacji 
zadań. Zarząd Powiatu wziął głównie pod uwagę, że są to zadania decydujące  
o bezpieczeństwie w ruchu drogowym, więc trzeba je realizować bez względu na ich wartość. 
W związku z realizacją zadania dot. pielęgnacji zieleni przydrożnej wiele odcinków dróg 
zostało odkrzaczonych, wiele drzew również zostało wyciętych, na które były wydane 
decyzje. Koszt realizacji tych zadań wynosił ponad 600 tys. zł.  
  
Przewodniczący Jarosław Przygoda zapytał, ile razy w ciągu roku odbywa się koszenie 
trwa w pasie drogowym. 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma odpowiedział, że do 3 razy 
w roku, w zależności od potrzeb i warunków atmosferycznych. W roku bieżącym pierwsze 
odbywało się na przełomie maja/czerwca, kolejne koszenie planowane jest w okresie 
wakacyjnym.  
  
Przewodniczący Jarosław Przygoda zapytał, czy przy którym zadaniu wystąpił problemy 
związane z realizacją umowy. 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma odpowiedział, że jeżeli 
chodzi zadanie dot. wycinki krzaków na terenie Gminy Gryfina i Gminy Starego Czarnowa to 
firm w trakcie zrezygnowała. W związku z tym trzeba było naliczyć kary umowne a także 
zinwentaryzować wykonaną część zadania. Odbyło się to na polubownej zasadzie, firma 
przystała na wszystko przystała, gdyż ewidentnie była to wina wykonawcy. Pozostała część 
niewykonanego zadania będzie zrealizowane w momencie wyłonienia wykonawcy w 
kolejnym postępowaniu przetargowym planowanym w przyszłym roku. Na ten moment nie 
jest to czas na wycinkę krzaków.  Pozostałe zadania na ten moment wykonywane są zgodnie z 
umowami.  

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji  

i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha oraz Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami 
Arkadiusz Durma 

 
Ad.5  Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Jarosław Przygoda powiedział, że w dniu 30 maja b. członkom Komisji 
została przekazana odpowiedź Dyrektora Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej  
na wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej w  związku z przeprowadzoną kontrolą  
w zakresie sprawdzenia przebiegu realizacji zadań i zaleceń zawartych w Indywidualnych 
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Programach Rehabilitacji (IPR) pracowników Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej 
w Gryfinie przez kierowników poszczególnych działów oraz personel rehabilitacyjny  
(zał. nr 4).  
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Starosta Gryfiński Wojciech Konarski 
 
Przewodniczący Jarosław Przygoda powiedział, że na mocy art. 45 ust. 3 ustawy z dnia 7 
października 2022 r. o zmianie niektórych ustaw w celu uproszczenia procedur 
administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców z dniem 10 listopada 2022 r. zmianie 
uległo brzmienie art. 15 zzx ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Znowelizowany 
przepis otrzymał brzmienie „O zdalnym trybie obradowania decyduje organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego albo inny organ działający kolegialnie, w głosowaniu 
jawnym”. Przewodniczący poinformował, że w przypadku obradowania w lipcu przez 
komisję w trybie zdalnym, należałoby podjąć uchwałę Komisji w tym zakresie. W związku  
z powyższym Przewodniczący zapytał w jakim trybie – stacjonarnym czy zdalnym Komisja 
chce obradować w lipcu br. Komisja jednogłośnie ustaliła zdalny tryb obradowania  
w lipcu 2023 r. i jednogłośnie podjęła uchwałę nr 8/2023 w sprawie przeprowadzenia 
posiedzenia komisji z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, stanowiącą 
zał. nr 5 do niniejszego protokołu.   
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski podziękował Komisji Rewizyjnej za pozytywny 
wniosek o udzielenie Zarządowi Powiatu absolutorium z wykonania budżetu za 2022 r.  
 
 
Na tym 63 posiedzenie zakończono o godz. 11:30. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
 Przewodniczący Komisji 

 

 Jarosław Przygoda 


